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Írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Elnök Asszony!

„Lát-e esélyt arra, hogy 2009-ben a közalkalmazottak és köztisztvisel ők visszakaphassák a
13. havi illetményüket? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Bajnai Gorfon
nemzeti fejlesztés és gazdasági miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr!

A magyar gazdaság gyengén teljesít, ezzel indokolta a kormány, valamint a nemzetközi
helyzettel, hogy elvette a közalkalmazottak és a köztisztvisel ők 13 . havi illetményét . Ebbő l az
intézkedésbő l nem lesz fejlődés a gazdaságban, hiszen ha valaki kevesebb bért kap, akkor az
kevesebbet tud vásárolni, kevesebb vásárlóerő pedig még jobban a termelés és szolgáltatás
visszaesését vonja maga után. Ennek a folyamatnak a negatív hatása máris érzékelhető a
kereskedelmi forgalom visszaesésében és minden másban . Több pénzt kellene adni az
embereknek. Amennyiben a gazdasági körülmények változnak, például most a z
üzemanyagárak csökkennek, de lehetnek más körülmények is a jövőt illetően, akkor lát-e
esélyt akár egy pótköltségvetés, vagy egyéb más intézkedés útján a jövedelmek, ezen belül a
közalkalmazotti és köztisztviselő i illetmények javítására .

Kérdezem tehát miniszter úrtól : lát-e esélyt arra, hogy 2009-ben a közalkalmazottak é s
köztisztvisel ők visszakaphassák a 13 . havi illetményüket?

Várom válaszát !

Budapest, 2008 . december 9 .

incze Lászd
országgyűlési képviselő
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